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§1 Det här har vi fokuserat
på särskilt under året • Förslag för att ge bättre stöd för omtentamen. Förslaget innebär att fö-

reläsare ska erbjuda minst ett tillfälle för studenter att ställe frågor inför
omtentan vilket Weidow är positivt inställd till. Detta har vi lyft med PA
och inget vi själva kommer att driva.

• Vi och PA kollar över hur vi kan göra räkneövningarna bättre då de
används i ganska låg grad idag och många är ganska missnöjda med
dem.

• Vi har jobbat med att ha bättre kommunikation med studenter och att
fortsätta hålla i pluggkvällar.

• Vi har fokuserat på hur frågekulturen ser ut på våra program. Från en-
kätsvaren kan vi se att studenter inte ställer så många frågor och att
många känner sig obekväma med att göra det.

• Vi vill ha mer samarbete med masterprogrammen för att bättre utveckla
utbildningen och sammanhållningen mellan masterstudenterna.

• Under året har vi tillsammans med styret försökt etablera en åsiktsplan
för utbildningsfrågor som lades ned för dåligt intresse bland studenter.

• Riktlinjerna för vad som gäller på examination ska förtydligas. Detta ska
underlätta för tentavakterna att veta vad de har rätt att göra.

§2 Kurser Åk1
• Den nya omläggningen på TM verkar på det stora hela vara uppskattad.

Många tyckte att Mekanik TM kursen var lätt och arbetsbelastningen har
blivit bättre. Det ska även förhoppningsvis bli färre helg duggor nästa år,
gäller särskilt det första året på båda programmen.

• Vi har tillsatt äldre studenter för att hjälpa till förstaårsstudenter med
studieteknik. Studiegrupperna tycker vi är ett bra inslag för programmen
så fler studenter får möjligheten att klara utbildningen.

• Programmering och Numerisk Analys tycker studenterna från F Åk1 har
fungerat bättre i år då många av de problem kursen haft har behandlats.

§3 Kurser Åk2
• Corporate Finance kursen har byts ut mot Teknikhistoria på grund av

att föreläsare saknades. Teknikhistoria kursen har fått ganska bra respons
från de studenter som läst den men finns en del förbättringspotential som
vi diskuterat med PA.

• Statistisk Databehandling Vi har diskuterat med Julie att finns saker som
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är överkurs och de sakerna bör tas bort till nästa år. Dessutom ska över-
gången mellan Statistisk Databehandling och Stokastiska Procceser och
Bayesiansk Inferens ses över.

§4 Kurser Åk3
• Studenter hade inte möjlighet att välja Fortsättningskurs i programmering

i Python på grund av att fler program tagit denna som obligatorisk, men
Weidow ska se om detta kan ändras till nästa år.

§5 Master
• Överlag vill vi i SNF se bättre kvalité på de Jämlikhetsmoment i kurserna

över alla år men särskilt behövs en förbättring på master nivå.
• Omläggning av masterprogrammen ska ske, många mindre program ska

sättas ihop.

2


	Det här har vi fokuserat på särskilt under året
	Kurser Åk1
	Kurser Åk2
	Kurser Åk3
	Master

